
Z Á P I S N I C A 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 30. septembra 2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Prerokovanie programu zasadnutia. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Prerokovanie: 

- Oprava a modernizácia miestnych komunikácií – spolufinancovanie 

- Rekonštrukcia – zateplenie kultúrneho domu 

- Rekonštrukcia – sociálne zariadenia kultúrneho domu – MAS Hnilec 

5. Rôzne: 

- Envi-pack -  separovanie odpadu – veľkoobjemové kontajnery 

- Veľkoobjemový odpad a drobný stavebný odpad 

- WC - cintorín 

- Iné 

6. Návrh na uznesenia. 

7. Záver. 

 

K bodu 1:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ( ďalej len „zasadnutie“) otvoril starosta Roman König, 

ktorý skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 5 poslanci obecného zastupiteľstva (ďalej len 

„zastupiteľstvo“) a zastupiteľstvo je z uvedeného dôvodu uznášaniaschopné. Zasadnutia sa 

zúčastnila hlavná kontrolórka obce ( ďalej len „HK“). 

 

K bodu 2: 

Starosta obce prečítal program zasadnutia. Program zastupiteľstvo schválilo. 

 

K bodu 3: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo, že uznesenie č. 5/2019/3 bolo splnené preúčtovaním 

schválených prostriedkov.  

 

K bodu 4: 

Starosta informoval zastupiteľstvo o zrealizovaní opravy a modernizácie miestnej 

komunikácie – cesty ku cintorínu. Vo veci uviedol, že je potrebné rozhodnúť 

o spolufinancovaní nákladov na realizáciu. Dotácie od Ministerstva financií na danú opravu 

tvoria spolu sumu 15 500,- €, pričom celkový náklad na realizáciu je 20 134,10 €. 

Zastupiteľstvo schválilo použitie prostriedkov z fondu rozvoja obce a rezervného fondu na 

dofinancovanie uvedenej opravy cesty.  

 

Starosta informoval zastupiteľstvo o príprave projektovej dokumentácie na zrealizovanie 

opravy strechy kultúrneho domu a zateplenia fasády kultúrneho domu, ktoré sa bude 

realizovať na základe stavebného povolenia z prostriedkov poskytnutých na základe 

uznesenia Vlády SR. 

 

Starosta informoval zastupiteľstvo, že na základe výzvy vyhlásenej MAS Hnilec sa pripravuje 

projekt na podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok a prebehlo verejné obstarávanie 
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na zhotoviteľa modernizácie a prestavby hygienických priestorov kultúrneho domu. Následne 

bude podaná žiadosť, o ktorej bude rozhodovať vyhlasovateľ. Uviedol, že v prípade 

schválenia žiadosti je možné očakávať začiatok realizácie v polovici budúceho roka. 

 

K bodu 5: 

Starosta informoval zastupiteľstvo o odpovedi firmy Envi-Pack na žiadosť o umiestnenie 

kontajnerov na separovaný zber ku kultúrnemu domu. K veci uviedol, že po takmer polročnej 

komunikácii sa firma vyjadrila, že vzhľadom na množstvo vyseparovaného odpadu z obce je 

plne postačujúci zber prostredníctvom vriec a nie je finančne možné v obci umiestniť 

kontajnery na separovaný zber. 

 

K umiestneniu suchého WC na cintorín starosta uviedol, že predbežná dohoda s p. 

Brutovským je, že do sviatku všetkých svätých by mohol stihnúť vyrobiť a umiestniť dané 

WC na cintorín. Ďalej informoval, že na rokovaní s firmou eurobus bolo uvedené, že 

autobusové spojenie do obce Úhorná zostáva zachované tak, ako doteraz.  

 

P. Brutovská uviedla, že by bolo vhodné upraviť koryto potoka na miestach, kde je zúžený 

prietok a vypratať odpad z pod mosta pri požiarnej zbrojnici. 

 

K bodu 6: 

Starosta prečítal návrhy uznesení, ktoré boli zastupiteľstvom schválené. 

 

K bodu 7: 
Po schválení uznesení starosta ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice:  Mária Brutovská                                                           

  

 Ondrej Slavkovský                                     

 

Starosta obce:                 Roman König 


